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Spørgsmål nr. 574 (Alm. del) fra Folketingets Udvalg for Udlændinge-

og Integrationspolitik:

”På baggrund af svaret på UUI alm. del - spørgsmål 458, hvor-

af det fremgår, at der i perioden 1. juni til medio august 2012 

er registreret 33 udrykninger af politi, brandvæsen og ambu-

lancer til asylcenter Stevns (2,5 udrykninger om ugen til en 

forholdsvis lille gruppe mennesker), bedes ministeren under-

søge, om der generelt er et højere antal udrykninger til asyl-

centre end til resten af landet. Herunder bedes ministeren vur-

dere den anslåede udgift til de mange udrykninger til asylcent-

ret i Stevns, som ifølge svaret skyldes fejlalarmer.”

Svar:

Justitsministeriet har til brug for besvarelsen af spørgsmålet anmodet 

Rigspolitiet om en udtalelse.

Rigspolitiet har oplyst, at Rigspolitiet ikke er i besiddelse af et datagrund-

lag, der kan danne baggrund for en statistisk opgørelse af, om der er et hø-

jere antal udrykninger af politi til asylcentre end til resten af landet.

Udrykninger af brandvæsen og ambulancer henhører ikke under Justitsmi-

nisteriets ressort, og Justitsministeriet har derfor ikke mulighed for at be-

svare denne del af spørgsmålet.


